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Supportersfederatie O-Hasj-El 
Kardinaal Mercierlaan 46, 3001 Heverlee 

 
Verslag vergadering Supportersfederatie >< OHL-bestuur  

Dinsdag 12 maart 2024 om 19u 
Aanwezig: 
Vertegenwoordigers OHL: 
Vandebroeck Chris (CEO ad interim), Onkelinx Peter (Senior Operations & Infrastructure Manager) en 
Leys Luc (Senior Security Manager). 
SLO: Pauwels Geert (tot 19u30). 
 
Vertegenwoordigers SF:  
Crabbé Paul, Desmet Peter, Duerinckx Octaaf, Gazia Luc, Ghijs Omer, Goemans Hortense, Heremans Dirk,  
Homblé Dimitri, Keyaerts Matti, Lemmens Pieter-Jan, Mees Michel, Mottart Niels, Peeters Albert, Peeters Ivan,  
Pira Bart, Promil Christophe, Struyven Guido, Van Eylen Marc, Van Goethem Dany, Van Gramberen Joost,  
Van Mellaert Wim, Van Roy Bram, Verbiest Marco en Wolfs Kris. 
 
Verontschuldigd: 
OHL: Vancauteren Frederik (Chief Commercial Officer). 
SF: Daems Marcel, Elsen Filip, Goovaerts Vincent, Van Neste Thalia en Van Nieuwenhuyse Ronny. 
 
AGENDA: 
SLO Geert Pauwels en incidenten Standard - OHL (10.02.2024) 
SLO Geert Pauwels opent de vergadering met een verduidelijking wat betreft zijn situatie ten gevolge van de 
incidenten die zich hebben voorgedaan na de wedstrijd Standard-OHL (10.02.2024). Hij heeft hieromtrent deze week 
Pv’s ontvangen. Geert heeft een advocaat onder de arm genomen. Hij blijft de facto wel actief bij OHL, maar zal niet 
meer officieel als SLO naar buiten treden in afwachting van een definitieve uitspraak. Luc Leys zal hem als SLO 
tijdelijk vervangen. Hij stelt dat iedereen die betrokken is geweest, stappen zou moeten ondernemen. 
 

1. Voorstelling (nieuwe) werknemer(s) OH Leuven (Bestuur SF) 
o Frédéric Van den Steen, nieuwe CEO OH Leuven: 
MM OHL:  
Op 5 maart 2024 na de Management Meeting, werd door OHL in de namiddag bekendgemaakt dat Frédéric 
Van den Steen de nieuwe CEO van OH Leuven wordt.  

ü Hij heeft veel ervaring opgedaan bij verschillende grote sportmerken (JAKO, Joma Sport Belgium, 
Masita Sportswear en Jartazi Teamwear). 

ü Hij was commercieel directeur bij Brightboard. 
ü Sinds april 2021 was Van den Steen CEO bij Beerschot. 
ü Hij maakt nu vanaf maandag 29 april 2024 officieel de overstap naar OH Leuven, als opvolger van   

ex-CEO Peter Willems 
Chris Vandebroeck stelt dat Frédéric Van den Steen bij Beerschot nog onder contract ligt en in der minne een 
opzegtermijn heeft afgesproken tot het einde van de reguliere competitie. Er zullen dan ook geen risico’s 
genomen worden om al publiek op te treden voor OHL. Normaal gezien zou de nieuwe CEO in de vergadering 
van mei voorgesteld worden aan de SF. 

 
o Vertrek/ontslagname medewerker(s) en vacatures: 
MM OHL: Belangrijke wijzigingen wat betreft de medewerkers alsook alle vacatures binnen OHL, worden 
steeds via de website en sociale media bekend gemaakt. De federatie wordt hiervan ook steeds ingelicht 
wanneer aan de orde. Yasmine Keyaerts, Event Officer, zal weldra elders een andere uitdaging aangaan. 
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2. Plannen “Open supportersvergadering” (Bestuur SF en Ivan Peeters) 
Het plannen van de open supportersvergadering was reeds eerder voorzien, maar werd uitgesteld tot de 
komst van de nieuwe CEO Frédéric Van den Steen, die pas zal aantreden einde april.   
 
MM OHL: Het bestuur van OHL is voorstander om te wachten tot de nieuwe CEO ingewerkt is en aanwezig 
kan zijn. Mocht het zondag tegenvallen, dan zou een open supportersvergadering momenteel alleen voor 
meer negativiteit zorgen. De supporters kunnen zich trouwens richten tot de SF,  tussenpersoon tussen 
supporters en bestuur van OHL. Ondertussen zijn de tribunes ook vertegenwoordigd in de SF. Bovendien 
kunnen alle gesprekken die gevoerd worden met het OHL-bestuur opgevolgd worden via de verslagen die 
gepubliceerd worden op de website van OHL. 

 
Marc Van Eylen is niet enthousiast dat de open supportersvergadering niet doorgaat, maar heeft er alle 
begrip voor. Deze verschuiven naar juni/juli kan, maar dan best niet langer uitstellen. 
De voorzitter van de SF stelt dat de communicatie van OHL soms iets te euforisch is en best iets realistischer 
zou moeten zijn. 
  
Ivan Peeters vindt het ook spijtig dat de open supportersfederatie kortelings niet doorgaat. 
 
Christophe Promil stelt voor om in tussentijd een evaluatie betreffende de sportieve situatie door Ariël Jaobs 
te laten geven in de SF-vergadering van mei, eventueel samen met een aantal spelers. 
 
Chris Vandebroeck heeft hiervoor begrip en zal aan Ariël Jacobs vragen of hij bereid is om aan de volgende 
SF-vergadering deel te nemen om een sportieve evaluatie te komen geven.  
 
Peter Desmet kan zich hier ook in vinden want het geeft de nieuwe CEO de nodige tijd om zich in te werken. 
 

3. Uitbreiding SF en plaatsvervangers 
Dimitri Homblé werd aangeduid als plaatsvervanger van Omer Ghijs. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 MM OHL: werd genoteerd, dank voor de info. 
 

4. Club update en toelichting door Chris Vandebroeck (CEO ad interim)  
o Blessures 

ü A-kern:  
Mathieu Maertens àWas geschorst voor de wedstrijd tegen Club Brugge, maar ook licht gekwetst. 
Het is nog niet zeker of hij klaar zal zijn voor de wedstrijd tegen KV Mechelen. 
Franco Russo àgekwetst op RWDM àzou speelklaar zijn tegen de start van de PO’s. 

  Thibault Vlietinck en Ignace N’Dri àwerken nog aan hun revalidatie. 
 

ü OHL Women: 
Vita van der Linden heeft volgens Chris Vandebroeck een zware kwetsuur opgelopen. 

    Plaatsvervangers  
T1 DAEMS Marcel  T1 CRABBE Paul 
T2 VAN ROY Bram  T2  ?  ? 
T3 GHIJS Omer  T3 HOMBLE    Dimitri 
T4 HEREMANS Dirk  T4 ?  ?  

Skybox  DESMET Peter  Skybox  PIRA   Bart  
Bus Club PIRA Bart  Bus club DESMET   Peter  
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o Sportief nieuws   
ü A-kern 

De wedstrijd tegen KV Mechelen is volgens CEO ad interim een zoveelste cruciale match met veel 
sfeerbeleving: 

Ø Tifo-actie vak 202. 
Ø Tifo-actie vak K. 
Ø Bij oplopen van de spelers: pyro spuiters op het veld (zoals tegen Club Brugge). 
Ø CO² spuiters aan T4 en T2. 
Ø Violist net voor de walk-on van de spelers. 

Hij heeft er alle vertrouwen in dat het zal lukken om PO3 te vermijden. Doelpuntensaldo zal hier ook 
een grote rol spelen. We mogen niet teveel naar de andere ploegen kijken, wel naar onszelf. Hij gaat 
er van uit dat wie eerst scoort het laken naar zich toe zal trekken. 
PO2 start het 1ste weekend van april. 
PO3 start 2de weekend van april. 
 

ü OHL Women 
De wedstrijd tegen Genk was volgens Chris Vandebroeck een spannende wedstrijd met een mooie 
opkomst van de supporters. OHL Women eindigt als 1ste in het klassement bij de start van de PO’s. 
De ambitie is aanwezig om de beker in de lucht te steken. De halve finale in Zulte is dan ook een 
belangrijke match. De finale zal alleszins gespeeld worden op 1 mei in het King Power at Den Dreef 
stadion. 
 

ü U23 
Onze U23 hebben een punt gepakt tegen Dessel Sport met een goal van Jo Gilis.  
Er dreigt geen degradatie voor OHL U23 in 1ste Nationale omdat St. Eloois-Winkel geen licentie heeft 
aangevraagd en omdat er volgend seizoen een verdeling komt tussen de Vlaamse en de Waalse 
vleugel. 
 

5. Samenvatting SLO: overzicht van de maand 
o Overzicht community projecten 

ü Communicatie en evaluatie “OHL Women strijdt tegen borstkanker” (Dany Van Goethem en 
Hortense Goemans) 
Op zaterdag 9 maart organiseert OH Leuven Women, in samenwerking met DHL eCommerce en Kom 
op tegen Kanker, de actie ‘Voor het Le(u)ven’. Tijdens de wedstrijd OH Leuven Women - Genk Ladies  
gaan we zo veel mogelijk geld ophalen in de strijd tegen borstkanker. 
Deze actie was door OHL reeds gepland vóór onze vorige vergadering van 13.02.2024. Spijtig dat de 
communicatie toen al niet bekend werd gemaakt aan de supportersfederatie. Vooral ook omdat 
reeds in de vergadering van november 2023 gevraagd en ter sprake is gekomen om toekomstgericht 
iets te doen voor OHL Women. 

 
  MM OHL: Hier wordt kennis van genomen. De actie werd pas op 16.02.2024 kenbaar gemaakt. 
 

ü OHL Old Stars Cup 05.03.2024 (Hortense Goemans) 
Hortense Goemans stelt dat de jaarlijkse OHL Old Stars Cup een succes mag genoemd worden met 
18 deelnemende ploegen. Zelfs Leicester City nam deel met 2 ploegen. Het was een aangenaam 
weerzien met een aantal onder hen die we tevoren al ontmoet hadden. De organisatoren Arne 
Knaepen en Marc Houthuys mogen zeker een pluim op hun hoed steken want alles verliep heel vlot 
en het spaghetti festijn werd gesmaakt met dank aan Marcel ! 
Spijtig genoeg vielen er tijdens de voetbalwedstrijden een aantal gekwetsten te noteren.  
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Volgens Paul Crabbé zijn heel wat wandelvoetbalploegen veel competitiever dan OHL, waardoor het 
er soms wat agressief aan toe gaat.  

 Hieronder de uitslag van het tornooi en een foto van de ploegen OHL Old Stars en Leicester City. 
 Niet alleen ROB was van de partij maar zelfs Eleven Sports is komen filmen! 

De spelers van Leicester waren heel enthousiast over het verloop van hun verblijf in België en 
voelden zich thuis. Dit dank zij Omer Ghijs die hen overal heeft begeleid tijdens het tornooi, etentje 
in Leuven en stadiontoer aan Den Dreef.  

                                                                  

6. Fanvragen Supportersfederatie:  
o EVALUATIE thuis- en uitmatchen: 

A-kern: 
• 17.02.2024 OHL – Charleroi: 0-0  
We houden een punt thuis of we verliezen 2 punten thuis. Het is hoe je het bekijkt. 
Het Bengaals vuur in het bezoekersvak vóór de wedstrijd was andermaal een doorn in het oog van onze 
“brave” supporters. Blijkbaar niet voor de wedstrijdleiding! 
 
MM OHL: Buiten de wil van het OHL Management. Het OHL MM betreurt deze feiten maar is niet 
gemachtigd om hiertegen gerechtelijke stappen te ondernemen.  

  
• 24.02.2024 RWDM – OHL: 1-1 
• 02.03.2024 OHL – Union: 0-2 Het heeft niet mogen zijn, ook al zat het er zeker in!  
• 10.03.2024 Club Brugge – OHL: 3-1 Ondanks de goede start toch nog misgelopen. 
 
OHL Women: 
• 17.02.2024 Standard Fémina – OHL: 3-0  
Een opdoffer van jewelste voor de supporters! 
• 02.03.2024 Charleroi – OHL Women: 0-3 
• 09.03.2024 OHL Women – KRC Genk: 1-0 
Wedstrijd werd gespeeld aan Den Dreef en gekoppeld aan de actie ‘Voor het Le(u)ven’ om zoveel 
mogelijk geld in te zamelen voor het goede doel in de strijd tegen borstkanker. Een geslaagde actie die 
10.000 euro opleverde voor het goede doel, een mooie overwinning voor OHL Women en een talrijke 
opkomst van de supporters (1.000) die voor de nodige sfeer zorgden. 

  
U23: 
• 17.02.2024 KSK Heist – OHL U23: 2-0 
• 25.02.2024 OHL U23 – La Louvière 1-2 
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• 02.03.2024 Olympique Charleroi – OHL U23 2-1 
• 10.03.2024 OHL U23 – Dessel Sport 1-1 

 
o VOORUITBLIK thuis- en uitmatchen  

A-kern: 
• 17.03.2024 OHL – KV Mechelen 
Laatste wedstrijd in de reguliere competitie! 

 
OHL Women: 
• 16.03.2024 SV Zulte Waregem – OHL Women  
OHL Women speelt de halve finale van de Beker van België tegen Zulte Waregem. Dit gebeurde nooit 
eerder in de geschiedenis van de club en is een stap naar de finale! Een belangrijke match dus! 
 
• 01.05.2024 Finale Beker van België voor vrouwen zal gespeeld worden in het King Power at Den 

Dreef stadion. Met of zonder OHL Women valt nog even af te wachten. 
 
• PO Wedstrijdkalender OHL Women:  

Zaterdag 23.03.2024 19u00 OH Leuven Women – KRC Genk Ladies 
Zaterdag 30.03.2024 13u30 KAA Gent Ladies – OH Leuven Women 
Zaterdag 13.04.2024 13u30 RSCA Women – OH Leuven Women 
Dinsdag 16.04.2024 20u00 OH Leuven Women – Club YLA 
Zaterdag 20.04.2024 13u30 Standard Fémina – OH Leuven Women 
Zaterdag 27.04.2024 16u15 Club YLA – OH Leuven Women 
Zaterdag 04.05.2024 19u00 OH Leuven Women – RSCA Women 
Zaterdag 11.05.2024 19u00 OH Leuven Women – Standard Fémina 
Vrijdag  17.05.2024 20u30 KRC Genk Ladies – OH Leuven Women 
Zaterdag 25.05.2024 13u30 OH Leuven Women – KAA Gent Ladies 

 
U23: 
• 17.03.2023 OHL U23 – Lokeren-Temse 

Volgens Peter Onkelinx worden meer dan 500 supporters verwacht van Lokeren-Temse. Mogelijk 
komt er een uitstel van wedstrijden omdat 5 spelers opgeroepen werden voor de nationale ploegen. 

• 20.03.2024 OHL U23 – Cappellen FC 
• 24.03.2024 Knokke FC – OHL U23 
• 07.04.2024 OHL U23 – Zébra Elites 

 
o Verslag Match Delegate  en premie “boeteloze” wedstrijden:  
De teller “boeteloze wedstrijden op 13.02.2024 = € 4.594,12  

• 17.02.2024 OHL – Charleroi: positief à € 250 
• 24.02.2024 RWDM – OHL: : positief à € 250 
• 02.03.2024 OHL – Union: : positief à € 250 
• 10.03.2024 Club Brugge – OHL: positief à € 250 
De teller voor de “boeteloze wedstrijden” → Nieuwe stand: €  5594,12€ op 12.03.2024. 
 

o Gebruik budget boeteloze wedstrijden en terugbetalingen onkosten (Marc Van Eylen) 
Bram Van Roy en Dany Van Goethem stellen dat de procedure wat betreft de terugbetaling nogal verwarrend 
was en niet echt duidelijk naar wie de onkosten verstuurd moesten worden.  
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MM OHL: Terugbetalingen van gemaakte kosten werden reeds uitgevoerd voor de snoep voor het huis van 
de Kerstman. Wat betreft de onkosten van de initiatiefnemers voor de banner en vlaggen van vak 202 werd 
gemaild vanuit OHL, doch nog geen terugbetalingsaanvraag ontvangen. Deze mogen rechtstreeks gericht 
worden aan Peter Onkelinx die voor de terugbetaling van de gemaakte kosten zal zorgen. 
 
o Play Off ‘s (Dany Van Goethem) 
PO2 en  PO3 wedstrijden zijn in het abo inbegrepen. Op welke manier zal OHL de supporters motiveren voor 
de thuis- en vooral ook uitwedstrijden. Gratis bussen is een mogelijkheid of eventueel andere initiatieven. 
 
MM OHL: alleen de thuiswedstrijden PO2 en PO3 zijn in de abonnementsprijzen voor seizoen 2023-2024 
inbegrepen. Dit werd reeds zo van bij aanvang van de abo-verkoop 23-24 gecommuniceerd door OHL.  
Inleggen van bussen indien we Play Downs zouden spelen, wordt achteraf bekeken volgens Peter Onkelinx. 
 
o Busverplaatsing Essevee Women - OHL Women (Dany Van Goethem en Hortense Goemans) 
OHL Women speelt op 16.03.2024 de halve finale van de Beker van België tegen Zulte Waregem. Dit 
gebeurde nooit eerder in de geschiedenis van de club en is een stap naar de finale! Een belangrijke match! 
Daarom werd vanuit het bestuur van de SF de vraag gericht aan het bestuur van OHL om een bus in te leggen 
naar Zulte. Dit met het gegeven dat er steeds een aantal vaste supporters gaan kijken naar onze damesploeg 
thuis en op verplaatsing. We menen dat het opportuun is om deze groep supporters een kans te geven om 
met een bus naar de wedstrijd mee te gaan en niet op eigen initiatief zoals ze normaal gezien doen. Het zou 
een mooi gebaar zijn naar onze OHL Women,  alsook naar die vaste supporterskern! Bovendien zouden we 
ook extra supporters kunnen aantrekken. 

 
MM OHL: In de MM-meeting van 5 maart werd genoteerd door de SLO dat het OHL Management bereid was 
om de busverplaatsing te bekostigen (busreis), maar stelde wel dat de supportersfederatie de organisatie op 
zich moest nemen met de uitdrukkelijke ondersteuning van alle supportersclubs. Dit om deze actie snel te 
promoten en bekend te maken onder hun leden om massaal naar Zulte Waregem te kunnen vertrekken 
vanuit Den Dreef om onze dames aan te moedigen in deze halve finale van de Beker van België. Voor de 
logistieke organisatie van deze verplaatsing wordt er eveneens vanuit de club gerekend op de samenwerking 
van de supportersclubs onder de leiding van de supportersfederatie .  
 
Het bestuur van de SF heeft het bestuur van OHL bedankt om de kosten voor de bus op te nemen.  
Alleen wordt er betreurd dat de beslissing vanuit de MM-meeting niet sneller gecommuniceerd werd zodat 
sneller kon gestart worden met de organisatie. Blijkbaar had OHL Women eind februari al een voorstel 
gelanceerd via de SLO om de kosten van de bus te sponsoren. Dit voorstel is nooit tot bij de SF geraakt.  
 
MM OHL: Een misverstand en samenloop van omstandigheden is de oorzaak. 
 
o Incidenten Standard - OHL 10.02.2024 (Omer Ghijs) 
Volgens Omer Ghijs doen de geruchten de ronde dat er geen beelden beschikbaar zijn van de incidenten op 
Standard. Luc Leys bevestigt dat hij beelden van Standard heeft binnen gekregen waar je echter niets kan uit 
opmaken en vanop de tribunes zijn er helemaal geen beelden. 
 
MM OHL: Het Management van OHL heeft in de vorige vergadering gesteld dat iedereen die individueel 
aangeklaagd wordt, aanbevolen wordt om de nodige stappen ter verdediging van zichzelf te ondernemen. De 
club kan op zich niets ondernemen aangezien het wedstrijdverslag “Excellent “ was voor de OHL supporters. 
 
o OHL – KV Mechelen 17.03.2024 (Joost Van Gramberen) 
Volgens Joost Van Gramberen zouden veel Mechelen-fans aanwezig zijn en hoopt dat er zich geen Antwerp-
toestanden zullen voordoen want de OHL-supporters zijn de uitdagingen van de tegenpartij beu. 
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MM OHL: Luc Leys stelt dat hij een veiligheidsmeeting heeft gehad met KV Mechelen. Info op sociale media 
wordt kort opgevolgd. Acties worden opgenomen door onze politionele diensten. KV Mechelen heeft 38 
supportersclubs van Wetteren tot Haacht waaronder een 30-tal Nederlanders. Mogelijk moeten er een 400 à 
450 gefilterd worden. De tickets die geblokkeerd worden en vrijkomen, zullen terug vrij gegeven worden. 
 
o Werkgroep Sfeer en Beleving (Dany Van Goethem) 
Ondervoorzitter Dany Van Goethem geeft uitleg bij zijn presentatie. 
Na de oproep van de SF werd een werkgroep gevormd om voorstellen te formuleren die de sfeer en beleving 
op den Dreef kunnen verbeteren. Doel van deze werkgroep is: 

• Een warm welkom op Den Dreef voor elke supporter. 
• Verhoging van de binding met trouwe en nieuwe fans. 
• Plezier beleven aan ‘Den Dreef ‘voor, tijdens en na de wedstrijd. 
• Elke wedstrijd een uniek accent naar beleving maken (denk aan violist). 
• Sfeer, specifiek in  ‘vak  K’ en ‘vak 202’ , is zeer goed tijdens de wedstrijd en daarom leggen we onze 

focus op andere mogelijke verbeteringen. 
• Entertainment en vermaak als sleutel tot leuke sfeer en beleving. 

Tijdens de vergadering werden de resultaten van de werkgroep besproken met de verschillende SC’s en het 
bestuur van OHL. De vergadering vond de initiatieven en voorstellen positief.  
De PP-presentatie wordt verstuurd naar de deelnemers van de vergadering en op vraag van Marc Van Eylen 
zal deze op de website van OHL gepubliceerd worden bij de verslagen van de vergaderingen.  
 
MM OHL: In een eerste reactie stelt Peter Onkelinx dat wat betreft de voorgestelde inkleding naar beleving 
bij de ingang aan de Kardinaal Mercierlaan en de ruimte voor de tourniquets, dit eigendom is van de stad 
Leuven en wij er geen zeggenschap hebben. Voorstellen zoals plaatsen van de logo’s kan snel gerealiseerd 
worden in onderling overleg. Het OHL-bestuur gaat de voorstellen verder bespreken en terugkoppelen naar 
de werkgroep. Er moet uiteraard ook rekening gehouden worden met het mogelijke kostenplaatje. 
 
o Malaise op sportief vlak voor A-kern (Dany Van Goethem) 
Duidelijk dat ons transferbeleid sterk te kort schiet naar kwaliteit spelers alsook naar snelheid van reactie bij 
mogelijk aantrekken nieuwe spelers. Heeft te maken met feit dat OHL amper of geen beslissingsrecht heeft 
en de goedkeuring van transfers door King Power moet goedgekeurd worden. 
Het is duidelijk dat deze hiërarchische lijn niet werkt en nefast is voor beslissingen die genomen moeten 
worden door OHL. Uitdrukkelijke vraag om de nieuwe CEO voor OHL-beslissingsrecht te geven in Leuven. 
 
MM OHL: Jammer van deze negatieve benadering, wat Dany Van Goethem tegenspreekt. 
CEO ad interim begrijpt de bezorgdheid maar ontkent ten stelligste dat er geen beslissingsrecht bij het 
bestuur/management van OHL zou zijn. Dit heeft hij opnieuw duidelijk ondervonden tijdens de afgelopen 
wintermercato waar alle beslissingen die moesten genomen worden op zeer vlotte basis verliepen. Volgens 
hem is er nog nooit een transfer niet kunnen doorgaan omdat de goedkeuring bij King Power te lang 
uitbleef. Uiteraard moet steeds het financieel plaatje afgetoetst worden en moeten de transfers die men 
voor ogen heeft nog verwezenlijkt worden, maar dit staat los van het beslissingsrecht. 
Wat betreft de transfer van Mandela Keita, was het trouwens onze eigenaar die het been stijf hield om de 
prijs op te drijven hetgeen aanzienlijk voordeel heeft opgeleverd.  
Peter Onkelinx kan vanuit Operations stellen dat de budgetten snel bepaald worden. 
 
o Abonnementsplaatsen “verhuren” (Dany Van Goethem) 
MM OHL: Dit item werd door OHL opgenomen met Roboticket en de betalingsservice die OHL gebruikt. Op 
dit moment is het technisch nog niet mogelijk om een goed georganiseerde payback te realiseren die ook 
financieel goed terechtkomt. De club kijkt naar de ervaring van clubs die soms met andere providers werken. 
Daarnaast is de relevantie van implementatie enkel van toepassing als het stadion (vaker) uitverkoopt.  
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o EK Voetbal 2024 (Dany Van Goethem) 
Het EK voetbal vindt plaats van 14 juni tot en met 14 juli 2024. 
Zijn er al plannen binnen OHL om eventueel een groot scherm te plaatsen in het stadion om het EK samen te 
volgen of om andere acties op touw te zetten. 
 
MM OHL: Voorlopig niets gepland door OHL zelf m.b.t. het EK aangezien geen deelnemer aan het EK.  
Privé initiatieven hieromtrent kunnen uiteraard wel georganiseerd worden in het stadion na overleg.  

 
o Opkuisen groene plaatjes tribune (Omer Ghijs) 
Bij zijn laatste stadionbezoek (match Red Flames) van dinsdag 27.02 (T3 vak 326/327) merkte Omer Ghijs op 
dat tal van groene plaatjes met de plaatsaanduidingen vuil, bevlekt, besmeurd en gedeeltelijk onleesbaar 
zijn. Dit zorgde bij tal van de bezoekers (die niet vertrouwd zijn met het stadion) voor verwarring. Het is 
uiteraard ook geen mooi zicht en geeft eerder een onverzorgde indruk van ons “mooi en proper” stadion. 
 
MM OHL: Dank om dit door te geven. Zal worden gemeld aan de personen die de tribunes onderhouden en 
schoonmaken. OHL doet er alles aan om de infrastructuur mooi en proper te houden. 
 
Vanuit de SF wordt inderdaad bevestigd dat we fier mogen zijn op ons stadion. Dit beseffen we maar al te 
goed na een uitwedstrijd in Club Brugge met in het bezoekersvak vuile tribunes en vuile WC’s. 
Luc Leys zal de opmerkingen opnemen in zijn verslag.  

 
o Extra vuilbakken/afvalcontainers bij drukke wedstrijden (Omer Ghijs) 
Tijdens deze match waren er heel wat jongeren en families met kinderen aanwezig. Er worden dan ook heel 
wat extra snoepjes, frisdrank (plastic flesjes), frieten en hamburgers genuttigd in de tribunes. Na de match 
kreeg Omer van enkele aanwezige (vaste) OHL-supporters de opmerking dat er overal vuil en afval werd 
achtergelaten. Misschien dat extra vuilbakken of afvalcontainers kunnen helpen. Er staan nu ook wel enkele 
bakken maar die staan eerder verdekt opgesteld (moeilijk te vinden tussen het volk als het druk is) en deze 
worden niet altijd gebruikt voor wat ze bedoeld zijn (sorteren). O.a. halfvolle frietzakken steken in de 
containers voor de recuperatie van bekers! Bijkomende bordjes op ooghoogte om de plaatsen met 
vuilbakken aan te duiden kan ook al helpen. Er wordt tevens opgemerkt dat er meer afval is als er 
occasionele bezoekers zijn zoals bij wedstrijden van de Red Flames. 
 
MM OHL: Peter Onkelinx en Luc Leys verduidelijken dat vuilbakken volgens Binnenlandse Zaken strikt 
opgesteld moeten worden. Op de tribunes zelf zijn vuilnisbakken om veiligheidsredenen verboden. Alle 
vuilnisbakken in het stadion zijn voorzien van een duidelijke sticker met weergave “welk vuil waar in mag “, 
doch jammer dat bezoekers dit niet steeds respecteren. 
Om de locatie-aanduiding  van de diverse vuilnisbakken te verbeteren wordt er bekeken of er hier pasklare 
mogelijkheden zijn die dit aangekaart probleem in totaliteit kunnen verbeteren. 

 
o Lotto Super League (Hortense Goemans – Bart Pira) 
Het is goed dat er een verdere professionalisering in het vrouwenvoetbal komt. WS Woluwe en KV Mechelen 
hebben echter aangekondigd dat ze zullen afhaken omdat ze niet kunnen voldoen aan de steeds ambitieuzer 
wordende licentievoorwaarden die hieraan verbonden zijn. Anderzijds zou Westerlo er bij komen. Volgend 
seizoen telt de Lotto Super League dus slechts 8 of 9 deelnemers. Voor vele clubs wordt het financieel 
moeilijk haalbaar, zelfs Genk maakt zich zorgen dat het meer geld gaat kosten.   
Voor de laatste wedstrijd van OHL Women tegen Genk  haalden we 1.000 toeschouwers, maar het heeft 
heel wat moeite gekost. Hebben deze voorwaarden ook een negatieve invloed voor wat betreft OHL 
Women? 
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MM OHL: Het bestuur van OHL stelt dat het geen echte gevolgen heeft voor OHL mede dankzij de zeer 
gewaardeerde sponsoring van DHL. 

 
o Communicatie website OHL (Ivan Peeters) 
Blijkbaar vult men de uitslag van de wedstrijd van OHL Women niet onmiddellijk in  op onze website.  
Zie hieronder print screen op maandagmorgen 11.03.2024 om 8u22. 
Daartegenover kan de uitslag en wedstrijdverslag van de A-kern wel snel gepubliceerd worden. 

                        

MM OHL: Volgens Peter Onkelinx worden de socials tijdens de wedstrijd wel geupdated. De communicatie 
op de website staat normaal de dag nadien om 9u online.  

o Herbruikbare OHL-bekers (Christophe Promil) 
Club Brugge heeft herbruikbare bekers laten maken met foto’s van de spelers op. Een gegeerd gadget voor 
verzamelaars. 

 
MM OHL: Er diende volgens de wet overgeschakeld te worden van wegwerpbekers naar herbruikbare 
bekers. Het is niet de bedoeling om er een verzamelobject van te maken. 
Vanaf 1.01.2025 verandert ook de wetgeving met betrekking tot PMD waardoor er geen plastiek flesjes meer 
mogen gebruikt worden.  
 

7. Rondvraag/varia  
o Zit- en staanplaatsen Club Brugge (Wim Van Mellaert) 
Wim Van Mellaert merkt op dat er andermaal geen scheiding was van de supporters die willen zitten en 
staan. Hij vraagt andermaal om vanuit de veiligheidsdiensten hier aandacht aan te besteden. 
 
o Ticket buschauffeurs (Wim Van Mellaert) 
Het is verwarrend dat er bij de ene club de buschauffeur toegang krijgt op basis van het rittenblad en bij een 
andere club de chauffeur een ticket moet aankopen zoals bij Club Brugge. Het is frustrerend dat de chauffeur 
dan een ticket koopt zoals aangegeven in de infobrochure van Club Brugge voor de bezoekende ploeg, maar 
zijn collega dan toch toegang krijgt zonder ticket! 

 
o Luidsprekers vak K (Wim Van Mellaert) 
Wim Van Mellaert heeft vastgesteld dat de eerder gemelde problemen nog niet opgelost zijn. 
 
o Onzekere situatie (Ivan Peeters) 
Ivan Peeters wil zijn ongerustheid uiten en vraagt het bestuur of OHL klaar is voor PO3, of er rekening 
gehouden wordt met degradatie, of er gescout wordt op 1B, of er paniek is binnen de club, vooral omdat we 
weten dat OHL geen “knokkersploeg” is.  
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MM OHL: Chris Vandebroeck stelt dat zelfs indien OHL de play-downs zou moeten spelen, de kans op 
redding nog steeds vrij groot is en dat er zeker geen sprake is van enige paniek. Er wordt volgens hem 
voorlopig niet gescout op 1B, wel op de nieuwe zomermercato. We spelen een sportief slecht seizoen met 
de A-kern, maar dankzij vak K en uiteraard de oprichting van de 2de sfeergroep vak 202, is de sfeer in het 
stadion gedurende het hele seizoen gewoon fantastisch te noemen! 
Ook Peter Onkelinx heeft voor deze grote groei onder de supporters maar één woord: Chapeau! 
 
Chris Vandebroeck is bovendien duidelijk wat betreft het versterken van de sportieve cel: Ariël Jacobs is een 
raadgever die gelet op zijn jarenlange ervaring een meerwaarde betekent voor de club, maar hij heeft zelf 
niet de ambitie om technisch directeur te zijn. Dit is wat de club nodig heeft volgens Chris Vandebroeck op 
basis van zijn ervaring gedurende 8 maanden als CEO ad interim. De club moet ook op vlak van recruitment 
een update doen en versterking zoeken. Dank zij de middelen die we hebben van King Power zouden we 
beter moeten doen. Volgens hem is het vooral in de zomermercato misgelopen.  
 
Joost Van Gramberen stelt dat er veel is misgelopen in het transferbeleid en vraagt zich dan ook af waarom 
er uit de fouten niet is geleerd.  
Chris Vandebroeck antwoordt dat er 2 mensen vertrokken zijn (lees Brys en Willems) die zich toen 
bezighielden met dat beleid. Wat verkeerd liep in de zomer kan je niet op een paar maanden rechtzetten. 
Het zal dan ook een uitdaging zijn voor de nieuwe CEO Frédéric Van den Steen en voor de board om in de 
zomer beter voor de dag komen.  
Volgens Peter Onkelinx was het met dit competitieformat de bedoeling van de Pro League om ervoor te 
zorgen dat zo veel mogelijk wedstrijden belang hadden tot en met de laatste speeldag, waarin ze duidelijk 
geslaagd zijn. 
 
o Aanwezigheid van voorzitter Khun Top in het stadion (Chris Vandebroeck) 
Volgens Chris Vandebroeck was het de bedoeling dat voorzitter Khun Top aanwezig zou zijn aan Den Dreef 
tijdens de laatste competitiewedstrijd tegen KV Mechelen. Leicester City heeft zich echter geplaatst voor de 
kwartfinale van de FA Cup en speelt zondag 17.03.2024 op en tegen Chelsea om 13u45 waar de voorzitter 
aanwezig zal zijn. Beide wedstrijden combineren lijkt gelet op het drukke verkeer in London niet haalbaar.  
 
o Budgetten supportersclubs (Marc Van Eylen) 
De supportersclubs hebben het moeilijk om de budgetten rond te krijgen. Dit gezien de prijsstijging van de 
bussen en het beperkt aantal supporters dat inschrijft voor bepaalde uitwedstrijden. Daarom werd er 
gedacht om zoals in Genk waardebonnen voor bier aan Inbev te vragen.   
Marc Van Eylen heeft de tussenkomst gevraagd van Frederik Vancauteren die onmiddellijk contact heeft 
opgenomen met Inbev. Waarvoor alvast onze dank! Wordt vervolgd.  
 
o Afbetaling lening (Marc Van Eylen) 
In de jaarrekening is sprake van de afbetaling van een lening aan de stad Leuven. Waarover gaat dit? 
 
MM OHL: Chris Vandebroeck verduidelijkt dat dit onder meer de lening betreft die de club heeft aangegaan 
voor de bouw van de nieuwe tribune (T3) en sinds 2015 wordt afbetaald aan de stad Leuven.  
  

Volgende vergadering 9 april 2024 
 

Marc Van Eylen  Dany Van Goethem   Hortense Goemans  Octaaf Duerinckx  
Voorzitter   Ondervoorzitter   Secretaris  Bestuurslid 


